
 
 

 

 

Veckefjärdens GC Bankommittén (BK)  

Mötesanteckningar 

18 mars 2024 kl. 11.30 – 13.15 Veckefjärdens GC 

 

 

 

1. Mötets öppnande 

Anders inledde mötet. 

 

 

2. Närvarande 

Christian Mattfolk, Mikael Nordin, Tomas Eriksén, Andreas Berglund, Anders 

Lindgren, Robert Svensson, Gustaf Lefvert, Kent Forsberg och Anders 

Westman. Ej närvarande: Ulrika Engfors Holmbom  

 

 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

4. Aktiva frågor se ”Veckefjärdens GC BK Tidsplan” version. 11  

         längre ned samt se även "Historik från BK-möten" sist i protokollet. 

          

          ”Veckefjärdens GC BK Tidsplan” & "Historik från BK-möten" se längre ned.  

 

 

5.  Nya ärenden och förslag/information från medlemmar till BK 

          Överstrukna förslag = Godkänt/klart, en aktiv fråga eller avslogs & varför. 

                                               Ev. placerad under historik. 

 

         a)  BK- Vilken vision har klubben VfGC och ägaren TvAB om banan i 

                     framtiden? BK och TvAB träffas och förutsättningslöst diskuterar om 

                     hur man tillsammans kan planera för banan och eventuellt skapa 

                     en gemensam långtidsplan/Masterplan.   

 

         b)  GL- Önskar en gemensam vision. Kanske även få till en VfGC 

                     anläggning för vinteraktiviteter, exempelvis inomhus golf och 

                     skidanläggning (Längdåkningsspår).    

 

         c)  AB- Att separera aktiviteterna i VfGC, anläggning kontra aktiviteter.  

                     Att spara in på vissa arbetsmoment på banan och satsa de 

                     pengarna på annat förbättrande för banan.    

 

         d)  GL- Att utföra en slopning av VfGC korthålsbanan så att man kan  

                     HCP-registrera i GIT golfrundorna.    

 

         e)  RS- Vad vill TvAB ha för utveckling inom 20 år för banan? 

                     Kompetens för detta finns inte inom klubben.  

                     Golf Digest tidigare rankat golfbanan som en av Sveriges 50 bästa.  

 

 

 

 

 



 
 

 

 

6. Information från Tvillingsta och om banan 

         (Mikael, Tomas, Kent och Anders W)  

a) Fortsätter fokusera på dräneringsarbetet, rangen och vägarna på banan. 

b) Det finns en TvAB investeringsplan som ägaren följer. VfGC 

ordförande är löpande informerad om planen, dock är inte BK 

(bankommittén) informerad om planen. 

c) Om man skapar en långtidsplan och att följa den med åtgärder för 

banan, hur ska de åtgärderna finansieras? 

d) Ägarna TvAB har investerat i banan och fastigheterna, bl.a. i 

investeringsplanen så har man säsongen 2023 budgeterat 350 000 kr för 

dräneringsarbeten (kvarstår ca. 170 000 kr).  

e) Man har fortfarande förluster. 

f) Arbete gjorts att få bort sandfickor vid maskinhallen. 

g) Sköta driften av fastigheterna kostar mycket, maskinhallen har man 

bekostat lite extra i. 

h) Man klipper mycket mer yta på banan numera mot tidigare, för att 

underlätta hitta sina bollar.   

i) Ägarna TvAB avsätter pengar till fastigheterna, exempelvis fina lokaler, 

omklädningsrum m.m. Man önskar att BK kan komma med förslag på 

hur en utveckling av banan kan utföras. En gemensam plan från klubben 

önskas innan en långtidsplan (ny investeringsplan) skapas. 

j) TvAB tycker PlayersFirst är bra för att fånga upp medlemmarnas åsikter 

om anläggningen. 

k) Planer på att bygga en ny bagbod. Det är ca. 30 st. medlemmar i kö som 

önskar bagskåp, många önskar större skåp. 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

7. Övrigt          

 

         a) BK/VfGC blir gärna delaktig i att samarbeta med TvAB 

                     investeringsplan och långtidsplan/Masterplan för banan. 

         b)  Vi planerar in ett BK-möte under april för att få en information från 

                     Benestam Golf Course Design omkring vad en Konceptuell 

                     Förbättringsplan kan ge oss samt att Kent undersöker vilka kontakter 

                     han har för att ev. hjälpa TvAB & VfGC med långtidsplan för banan. 

 

         c) BK har bokat in en person från SGF för en slopning av korthålsbanan. 

                     Personen lovade också att titta över stora banan och ge lite förslag. 

                     En kostnad på ca. 10 000 kr. 

 

 

 

          

8. Mötets avslutande 

Anders förklarade mötet avslutat.  

 

Nytt möte: Förslagsvis fm. den 8 april på Veckefjärdens GC. 

         Vid tangentbordet Anders.  

 

 

 

 

Bankommittén 

Ordförande:  

Anders Lindgren 072-741 44 71 anders.m.lindgren@telia.com 

Medlemmar:  

Andreas Berglund 070-625 77 03 andreasberglund@mac.com 

Christian Mattfolk 070-311 46 72 christian@veckefjarden.com 

Robert Svensson 070-327 64 42 robca09@gmail.com 

Thomas Eriksén 070-655 33 88 tomas@veckefjarden.com  

Adjungerande: Mikael Nordin 076-806 17 00 mikael@veckefjarden.com 
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Veckefjärdens GC BK Tidsplan.  

VECKEFJÄRDENS GC BK TIDSPLAN version 11. Feb 2024 

Planerade åtgärder ej tidsatta  

Problem  Var  Ansvarig  Vad  Förslag på 

när 

Fairway hård och utan 

gräs. 

Hål 2 nedanför 

kullen höger sida  

Tomas/ 

Långtidsplan? 

Se över om att göra  

väg/parkering för 

vagnar och bilar. 

Våren-24 

Några av stora banans 

tee’s är hårda, lutar,  

utan gräs eller ojämna. 

Hål 2, 4, 5, 14 

och 15. Tee hål 1 

nedre nyttjas 

ibland för att få 

övre att bli 

bättre. 

Tomas/ 

Långtidsplan? 

Se över för en fortsatt 

förbättring. 2:an, där man haft 

svårigheter få fram vatten, 15:e 

står som prio ett.  

Ban-personalen varje dag sår 

och ser över tee’s. 

Våren-24 

Hål 8 – 10 &11  

samt hål 6 – 15 

Skapa 

pliktområde. 

BK/Tomas Sätta upp pinnar för 

pliktområde. 

Våren-24 

Bunkrar Alla hål Tomas/BK/ 

Långtidsplan? 

Medlemmar hör av sig till BK 

vilka bunkrar som ska bättras. 

Våren-24 

Tee 40 Alla hål TvAB/Tomas/ 

Långtidsplan? 

Ses över och förbättras. Våren-24 

Hål 6 Diket ca. 175 m 

kvar till greenen  

Tomas/ 

Långtidsplan? 

Förbättra diket. Dock elkablar. Våren-24 

Hösten-24 

Dåliga broar. 6, 8, 11. Mikael Förbättra broarna. Våren-24 

Klockor visar fel. Hål 1 & 10. Mikael Åtgärda eller ta bort de felande Våren-24 

Skymd sikt från tee´s Tee 58, 61 & 65 Tomas/ 

Långtidsplan? 

Röj sly/träd/buskar för att 

lättare se spelare framför sig 

Våren-24 



 
 

 

 

Åtgärdas sommaren 2024 

Problem  Var  Ansvarig  Vad  När & 

noteringar 

Rangen förbättras På rangen 

skapas något att 

sikta på 

Robert S & 

Christian M 

Skapa en medlemsgrupp för att 

förbättra rangen 

Sommaren-24 

     

     

     

 

 

Åtgärdas våren/hösten 2024 

Problem  Var  Ansvarig  Vad  När & 

noteringar 

Dåligt deltagande 

under städdagarna. 

VfGC BK/Mikael Att fundera ut hur man kan få 

fler VfGC medlemmar till 

städdagarna. 

 

Våren-24 

Önskar utöka 

medlemmar i gruppen 

för dukdragningarna. 

VfGC BK/Tomas Att fundera ut hur man kan 

utöka med fler medlemmar 

till dukdragargruppen. 

Våren-24 

Svackor fairway. Hål 10 & 

13. 

Tomas Ett större arbete krävs. Våren-24 

Hösten-24 



 
 

 

 

Skapa information om 

banans lokala regler, 

skyltar/blad/scorekort. 

I reception 

samt på hål 

1, 10 & 

hemsidan. 

TK/BK Lokala regler, finns ingen 

information. Skapa 

informations blad/skylt. Även 

uppdatera VfGC hemsida. 

Våren-24 

Tee 40 Hål 3 

träpall/mattan ställer 

till problem. 

 

Går ej 

pegga på.  

 

Tomas Att ta bort eller förbättra 

träpall/matta. Har ej grästee. 

Se över om skapa grästee. 

Våren-24 

Tee 40 Hål 14 mattan 

går ej pegga på. 

Dåligt 

grästee 

finns. 

Tomas Att ta bort eller förbättra 

träpall/matta tee 40 samt 

grästee. 

Våren-24 

Många cyklar till 

banan. Bra med en 

samlad/central 

cykelparkering 

Speciell yta 

cykelställ. 

TvAB/BK Att man kan låsa fast sin 

cykel, i fasta bra metallställ. 

Nedanför nya bagboden? 

För olika cykelmodeller. 

Våren-24 

Hösten-24 

 

Städdagen 2024  

Till Städdags dokument & till BK klubbsidan 

Att utföra  Var  Ansvarig  Vad  När & noteringar 

     

     

 

 

  



 
 

 

 

 

Historik från BK-möten 2024 (Som fortfarande är aktuellt efter BK möten)  
Kommer att ”nollställas” inför varje ny säsong, men viss historik behålls. 
(Om texten ej visas i färg så anges ett ! som grönt och ? som rött, se före texten) 

(Grönt utfört, rött fortfarande ej utfört & även en information om varför samt om det ev. inte kommer att utföras) 

 

 

Medlemmarnas golfsäsong på Veckefjärdens GC börjar alltid med dukdragningar. 

Dukdragning 2024 (Behåller historiken från 2023, bra att ha som underlag):    

! Dukdragning 9 maj kl. 13:00-17:00. Tre medlemmar deltog. 

! Dukdragning 10 maj kl. 12:30-15:00. Fyra medlemmar deltog. 

! Dukdragning 18 maj kl. 12:00-14:00. Tre medlemmar deltog. 

! Dukdragning 19 maj kl. 11:30-13:30. Tre medlemmar deltog. 

! Dukdragning 22 maj kl. 11:30-13:30. Tre medlemmar deltog. 

! Dukdragning 23 maj kl. 11:30-14:30 inkl. korthålsbanan. Fem medlemmar deltog. 

! Dukdragning 29 maj kl. 13:00-15:30. Fem medlemmar deltog. 

! Dukdragning 31 maj kl. 11:00-12:30. Sex medlemmar deltog. 

Efter mötet 29 januari 2024 BK kommentar (Behåller viss historik från 2023): 

? "Toaletter på banan och eventuellt även på rangen?”. Mikael/TvAB/BK uppdrag.  

? "Hur få fler medlemmar till städdagen. Öka städavgiften?". TvAB och BK uppdrag. 

? "Hur få fler deltagare i dukdragningsgruppen". TvAB och BK uppdrag. 

? ”Veckefjärdens GC Premiär Golf Tävling (PGT). När banan öppnar får de medlemmar som jobbat extra för 

banan gå först, i en tävling kallad PGT. BK håller i tävlingen men med Tomas godkännande”. BK uppdrag. 

? "Uppslagna torvor och nedslagsmärken måste spelarna laga bättre”. Att informera i sociala medier & i reception. 

? ”Städdagen 2024”. Att 20/5 2023 under Kristi himmelsfärds helg var ej bra (Ex/ S-vall GK valde 18/5). 

? ”Klippa ner kilen med högt gräs som finns till vänster på Hål 1”. Medlem önskar svar om det ska göras eller inte. 

Efter mötet 16 februari 2024 BK kommentar: 

? " Önskemål om ett VfGC medlems klubbrum (Särskilt från omklädningsrum o.s.v.)”. 

? " Man bör ersätta gamla, rostiga röda pinnar (Pliktområden & vattenhinder)”. 

? " Röd färg för markering av pliktområde och vattenhinder”. 

 

Efter mötet 18 mars 2024 BK kommentar: 

! Nytt möte förslagsvis 8 april där Benestam via MS Teams delger oss sina åsikter omkring en förbättringsplan. 

 

 

Historik slut 

 


